
ZÁPISNICA 
z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Úľany  

zo dňa 14. 12. 2010 
 
Pozvánka : Priložená 
Program : Priložený 
Prítomní : Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 
1. Rokovanie prvého zasadnutia OZ obce Pusté Úľany /ďalej len „zasadnutie“/ otvorila o 18.oo 

hod. starostka obce p. Ing. D. Šimeková, ktorá privítala prítomných a predniesla návrh programu 
zasadnutia. Poslanci OZ schválili program zasadnutia. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
2. Starostka obce určila za zapisovateľa rokovania OZ A. Démutha a za overovateľov zápisnice 

Titusa Vajdu a Ing. Mateja Kašubu. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
3. Zástupca starostu obce predniesol kontrolu plnenia uznesení z ustanovujúceho zasadnutia OZ. 

OZ zobralo kontrolu plnenia uznesení na vedomie. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
4. Starostka obce predložila OZ informácie o čerpaní rozpočtu obce za rok 2010 a o splatnosti 

faktúr do konca roka. Kontrolór obce pripomienkoval informácie obsiahnuté v podkladoch 
o čerpaní rozpočtu a spresnil štruktúru výdavkov a očakávaných príjmov pre rok 2010. OZ 
zobralo informáciu o čerpaní rozpočtu na vedomie. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
5. OZ schválilo nasledovných členov komisií:  

Sociálna: Budošová Daniela, Švirecová Mária, Gécová Oľga, Haršányiová Terézia. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 
Školská a kultúrna komisia: Mgr. Karnišová Iveta, PaedDr. Strnádelová Jana, Krajčovič Jozef, 
Tóthová Andrea, Nováčiková Ľubica. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 
Dopravná komisia: Ing. Čambál Henrich, Ing. Kašuba Matej, Krištof Vladimír. Hlasovania sa 
zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 
Komisia pre infraštruktúru a investície: Klačan Dušan (elektrikár), Čambál Rudolf.  
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 
Športová komisia: Kubík Michal, Lupták, Martin, Krajčovič Jozef, Mgr. Karnišová Iveta. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
6. OZ prerokovalo návrh VZN č. 1/2010, ktorým sa mení VZN č. 5/2008 o daniach a miestnych 

poplatkoch. Predkladateľ návrhu doc. A. Démuth zdôvodnil účel prijatia predkladaného VZN, 
ktoré by malo kompenzovať výpadok z príjmu v rozpočte pre budúcu kalendárny rok z titulu 
nepoukázania dane za jadrový odpad, ako i situáciou v obecnom rozpočte. Zároveň zdôvodnil 
štruktúru predkladaného návrhu, ktorý sa snaží preniesť najväčšiu časť nárastu daní na čo 
najmenšiu časť obyvateľstva. Ako predkladateľ oboznámil OZ s pripomienkami, ktoré boli 
k danému návrhu predložené. OZ hlasovalo o návrhu A. Démutha (zvýšenie dane za stavebné 
pozemky o 100%, lesy a rybníky o 100%, TKO o 20%, orná pôda na 0,38 % a poplatok za psa na 
3 Eurá ročne). 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasoval 1 (Démuth), nik sa nezdržal  
5 boli proti. 
 

7. Následne OZ prerokovalo návrh p. Matúša a p. Kašubu na zvýšenie dane za stavebné pozemky 
o 100%, lesy a rybníky o 100%, TKO o 15%, orná pôda na 0,38 % a poplatok za psa na 3 Eurá 
ročne). 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 

 
8. Starostka predložila návrh na vypísanie výberového konania na funkciu kontrolóra obce. OZ 

schválilo predložený návrh.  
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Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
Starostka obce informovala OZ o investičnom zámere kúpy obecných bytov v objekte Nového 
centra. OZ prerokovalo návrh a poverilo starostku obce rokovaním s investorom.  
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 

 
9. Starostka obce predložila informácie o termíne podávania žiadostí o dotáciu na činnosť spolkov 

a združení (do 31.1.), o oprave strechy škôlky, stretnutí s dôchodcami. Zároveň informovala pani 
Martišovú, ktorá predložila návrh na vypracovanie GO pre prídelcov na parcele 40-tka 
o vyhotovovaní ROEP, v rámci ktorého je možné uplatniť si nárok na evidenciu parciel 
udelených prídelcom.  

 
10. OZ prerokovalo a schválilo uhradenie faktúry spol. Doprastav za výstavbu parkoviska a pokládku 

živičného povrchu na prístupovú cestu do ZŠ v celkovej výške 25.745, 25 Eura. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

11. Starostka obce predložila žiadosť p. Miloša Glassu o preplatenie zostávajúcej dovolenky (17 dní) 
a informovala poslancov o zákonných možnostiach preplatenia dovolenky a)  so súhlasom OZ, b) 
v preukázaných dôvodoch nemožnosti jej čerpania počas funkčného obdobia. OZ schválilo 
preplatenie dovolenky v plnej výške 1.526,73 Eura. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 5 poslancov, jeden 
(Démuth) sa zdržal. 
 

12. Starostka obce informovala OZ o žiadosti pani Lovasovej na zmenu spojov SAD Trnava 
a o nespokojnosti s (ne)hospodárením a nezáujmom o miestnu časť Lúčny Dvor. Zástupca 
starostu obce informoval o možnom postupe vo veci žiadosti na SDA TT. Ing. Kašuba navrhol 
vybudovanie Fitnes centra v objekte pri obchodnom dome Jednota. Vzhľadom na stav objektu sa 
OZ dohodlo, že 8.1. o 10.00 si OZ prezrie stav objektov v majetku obce a dohodlo sa, že 
najbližšia schôdza bude 11.1. o 18.00 hod. 

 
13. Starostka obce poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a rokovanie prvého zasadnutia OZ 

obce Pusté Úľany ukončila. 
 
 
 
V Pustých Úľanoch dňa 14. 12. 2010 
 
                                                                                               Overovatelia: 

______________________ 
 

______________________ 
____________________ 
   Ing. Drahotína Šimeková 
 starostka obce Pusté Úľany 


